
 

 

 

 

Referat fra styremøte 6.-7. juni 2024 

Sted: Bergen 

Til stede: Tanja Alme, Anne Britt Hauge, Linda Falch-Koslung, Åshild Knatten, Anett Skorpen Tarberg 

og Fredrik Von Löwensprung Eiesland. 

Ikke til stede: Jannicke Rabben.  

Saksliste: 

Nr. Saksliste Vedtak/beslutning Ansvarlig/frist 

1 Godkjenning av saksliste Godkjent uten anmerkning Alle 

2 Handlingsplan 2024/2025 Tas opp på neste styremøte i 
september.  

Alle 

3 Tidsskrift Evaluering siste tidsskift: 
-Utfordringer med å få 
enkeltartikler i pdf-format fra 
grafiker for digital deling.  
-Vi bør spisse informasjonsskriv til 
artikkelforfattere. Foreslå at 
artikkelforfattere plukker ut bilder 
selv.  
- 76 sider i vårens tidsskrift, kan 
kortes ned ved neste tidsskrift.  
- Mange gode tilbakemeldinger. 
  
Neste tidsskrift v/Anett:  
-Innhold – En del artikler allerede 
bekreftet.  
-Av diagnose foreslås 
prostatakreft. Det sjekkes opp om 
onkologer ved Radiumhospitalet 
ønsker å skrive artikkel. Eventuelt 
også sjekke opp med Daniel Ask i 
prostatakreftforeningen. 
-Onkolog Olav Yri ved 
Radiumhospitalet er tidligere 
forespurt om å skrive artikkel om 
hjernemetastaser. Fredrik har 
sjekket opp og artikkel kan 

Redaktør og 
redaksjonsutvalget/Alle 



eventuelt skrives til vårens 
tidsskrift 2025.  
-Andre tema som foreslås er 
kunstig intelligens, det nevnes 
blant annet en pilot som har 
foregått ved OUS. 
Helsedirektoratets veileder – 
Therese. Kvinnehelse og 
drivsenteret Bergen. 
Pårørendeavtalen – Linda sjekker 
opp. 
-Intervju med første kull  
masterstudenter og Inger Utne fra 
OsloMet.  
-Mal for artikler bør utarbeides for 
å kunne sende ut til 
artikkelforfattere. -Redaksjonen 
skal ha et møte 17/6 for å fordele 
oppgaver og planlegge arbeidet 
med tidsskriftet videre.   
 
Annonser – annonsepriser v/Anne 
Britt: 
-Hatt 6 annonser. Vært i kontakt 
med 2 firma som ønsker annonse i 
neste tidsskrift. Dette dekker 3 
sider/halvparten av planlagte 
annonser. Planlegges totalt 9 
sider.  
-Kostnader tidsskrift 1 2024: Kr 
116 000,- Restopplag på 150 
tidsskrift, disse er sendt til Åshild. 
Diskusjon om vi bør gå ned på 
antall eksemplar neste gang. 
Spesielt de årene det ikke er 
konferanse. Det diskuteres også 
om annonseprisene skal økes. 
Dette bør drøftes videre på neste 
styremøte.  
- Ang annonsering i både tidsskrift 
og digitalt programhefte for 
konferansen må vi forsøke å 
oppklare rolleavklaring på hva 
Inger-Lise skal gjøre og hva vi skal 
gjøre.  
- Tanja foreslår at tidsskriftet for 
eksempel er ca 75 sider inkl 
annonser. Vi bør også sende ut 
undersøkelse om tidsskriftet skal 
bli heldigitalt. Tanja sjekker opp i 
forhold til å lage undersøkelse som 
kan sendes ut. Vi enes om å sende 



ut undersøkelse til medlemmene 
og høre om de ønsker kun digital 
eller også papirutgave av 
tidsskriftet. 
-Åshild har sjekket opp med NSF 
om det går an å legge inn dette 
som valg på NSFs medlemssider. 
Tilbakemelding fra NSF om at 
dette ikke lar seg gjøre pr nå.  

4 Lokallag  
 

Lokallagsledersamling 2024 
v/Anne Britt:  
-Skal arrangeres 21-22. okt. Viktig 
å snakke om hvordan vi skal drive 
lokallagene. 
-Det foreslås å holde et 
Teamsmøte med kasserer og 
leder, for eksempel til høsten. 
-Noen lokallag er svært aktive, 
andre lite eller ingen aktivitet. 
Dersom ikke leder kan møte på 
lokallagsledersamling må det 
kunne forventes at nestleder 
møter. Anne Britt og Tanja ser på 
program for samlingen, forslag til 
tema er etikk. 
-Samlingen bør ha gjennomgang 
av forventninger og roller.  
Foreslås også at kurs og 
konferanse NSF /Choo kommer for 
en gjennomgang, samt 
kommunikasjonsrådgiver Ida 
Spjelkavik. Tanja hører med Lill om 
hun vil komme innom. 
-Deltakelse av lokallag på 
landskonferansen i kreft? Hvordan 
skal midler til lokallag brukes? Bør 
diskuteres videre på neste 
styremøte i september. 
 
Deling av Vestfold og Telemark:  
-Lokallaget ønsker å dele seg. 
Midler må da også fordeles, Tanja 
foreslår å dele midlene likt i 2.  
 
Sig gruppe for barn og ungdom 
ønsker avvikling: 
-De har tatt kontakt med spørsmål 
om avvikling og hvordan 
restmidler skal brukes. Det 
foreslås blant annet å arrangere en 
prekonferanse, stipend for 
konferansedeltakere, bruke på 

Anne Britt og 
Tanja/Alle 
 



sykepleiere som arbeider med 
barnekreft, stipendordning for 
deltakere til landskonferanse i 
barnepalliasjon. 
Barnekreftforeningen har 
opprettet en stipendordning for 
videreutdanning i kreft- og 
barnesykepleie. Tanja sender ut 
informasjon om dette til 
medlemmer og sjekker opp med 
leder for sig gruppen hva som er 
ønskelig derfra.  
 
Sig stamcelle og 
benmargstransplantasjon: 
-Anne Britt tar kontakt med 
gruppen for å forsøke å få de mer 
aktive.  

5 Øknomi 
 

Økonomi v/Åshild: 
-Budsjettert med underskudd i 
2022 og 2023. I 2022 ble det et lite 
overskudd. I 2023 ble det større 
underskudd enn budsjettert. Ser 
man årene sammen er vi innenfor 
budsjett. Grunnen til det ble slik er 
blant annet at det ble delt ut mer 
stipend enn tidligere og 
landskonferansen gikk i minus.  
-Det er budsjettert med minus 
også for 2024 og 2025.  
-Utstyr/ting og tang med logo blir 
ikke bestilt før ny logo foreligger.  
-Vi kan vurdere å dele ut mindre 
stipend og drive mer målrettet 
arbeid.  
-Betalingsordning med betaling i 
Digipost bør endres, det er et 
tungvint system. Systemet gjelder 
derimot for alle faggrupper. 
Vedtektene til faggruppene skal 
opp til ekstraordinært landsmøte i 
september.  

Åshild/Alle 

6 Stipend 
 

Tas opp på neste styremøte i 
september.  

Alle 

7 Landskonferanse i 
kreftsykepleie 2025 
 

Landskonferanse i kreftsykepleie 
2025 v/Sigbjørg:  
-Tittel og bilde er på plass. Fått en 
del innspill fra medlemmer ifht 
konferansen. Lokallaget består av 
7 stk fra Vestland. De har knyttet 
til seg ekstra fagpersoner som vil 

Alle 



bistå og være en del av 
lokalkomiteen. De har delt seg inn 
i fagkomite og kultur/sosialkomite. 
Det er lokallaget som får dekket 
konferanseavgift. De vil selv 
forsøke å skaffe midler slik den 
utvidede komite også får dekket.  
Fagkomitemøte skal holdes i juni. 
Ønskelig med innspill til gode 
foredragsholdere. Ønskelig med 
fokus på kvinnehelse. 
Gjennomgang av tentativt 
program. Første dag sykdom og 
behandling, andre dag helhet, 
sykdom og familie, tredje dag 
fokus på kreftsykepleie. Linda 
foreslår å ta kontakt med forsker 
på AHUS og har videreformidlet 
kontaktinfo. Tanja foreslår at 
innleggene ikke må bli for like. Bør 
ikke være hel dag med foredrag 
uten at noen av foredragsholderne 
er sykepleiere.  

8 Landskonferanse i 
kreftsykepleie 2027 
 

Landskonferanse i kreftsykepleie 
2027 v/Anne Britt:  
-Planleggingen er i gang. Det er 
sendt ut forespørsel til 
lokallagene. Vi håper på å ha 
søknader inne til september.   

Anne Britt/Alle 

9 Internasjonal 
kreftsykepleierdag 
 

Internasjonal kreftsykepleiedag – 
evaluering: 
-Videohilsener fra Danmark, 
Sverige, Irland, samt fra Tanja.   

Alle 

10 Sosiale medier og web 
 

-Når flere videoer/innlegg legges 
ut «forsvinner» de første i 
mengden. Man får kun med seg 
siste innlegg. 
-Kanskje innlegg bør legges ut 
både på Instagram og Facebook?  
-Tanja foreslår å lage Snap Chat 
konto så vi alle kan dele innlegg fra 
vår arbeidshverdag 
(sykehus/kommunehelsetjeneste 
med mer). Linda undersøker dette 
videre. Linda foreslår evt Tiktok. 

Linda og Jannicke 

11 Markering av faggruppen 
40 år 
 

-Det ble på forrige styremøte 
foreslått å lage Podcast ila høsten. 
Diskusjon rundt hvem som skal 
være med i podcasten og hva 
vinklingen skal være. Det foreslås 
for eksempel utviklingen av 

Tanja/Alle 



kreftsykepleien. Andre aktuelle 
tema kan være intervju/samtale 
med Inger Utne og studenter fra 
masterutdanningen ved OsloMet.  
-Tanja sjekker opp med NSF 
angående hvordan vi lager 
Podcast. Vi ser på dette på neste 
styremøte.  
-Det foreslås også å lage en 
samleartikkel i neste tidsskrift med 
jubileumshilsen fra for eksempel 
onkolog, fastlege, 
pasientforeninger med mer. 

12 Kreftsykepleierutdanninger 
og utdanningskontakt 
 

-Diskusjon rundt hva vi skal gjøre 
fremover og hvordan vi skal 
arbeide med utfordringer i forhold 
til nedskalering av 
kreftsykepleieutdanningene. 
–Anett og Jannicke er 
utdanningskontaktene våre og skal 
kontaktes ved spørsmål om 
kreftsykepleierutdanningen.  
-Det foreslås artikler i Dagens 
medisin, Sykepleien med mer hvor 
man får frem både pasientens, 
pårørendes og andres 
perspektiver. 
-Det foreslås også å kontakte 
Norsk palliativ forening.  
-Det foreslås å lage en 
underskriftskampanje, men dette 
kan være tidskrevende. 
Kampanjen kan for eksempel være 
«nei til nedskalering av 
kreftsykepleierutdanningen». Vi 
bør sjekke opp om NSF har noe 
system for å lage et opprop.  
-Det foreslås også å lage en tekst 
som onkologer kan signere. 
-Diskusjon rundt om et eventuelt 
opprop og en eventuell tekst bør 
være rettet mot nedleggelsen av  
kreftsykepleierutdanningen ved 
OsloMet eller mer «Hvordan 
jobber en onkolog uten en 
kreftsykepleier». Evt «Betydningen 
av kreftsykepleierkompetansen».  

Anett og Jannicke/Alle 

13 Saker med ekstra fokus 
denne styreperioden 
 

Kreftsykepleiekompetanse: 
-Kontakt med fylkeskontor og 
oppfølging. Må diskuteres på 
neste styremøte i september.  

Alle 



 
Situasjonen ved gynkreft 
Haukeland: 
-Alle onkologer har sagt opp. Vært 
mye fokus på dette i media. 
Bekymringsmeldinger har blitt 
sendt over lengre tid. Gynekologer 
må nå ha behandlingsansvar. Vi 
har drøftet og vurderer om og 
hvordan vi eventuelt kan bidra. 
Også flere sykepleiere 
har sluttet da de føler utrygghet 
på jobb.  
-Det foreslås å opprette samarbeid 
med gyn-kreft-foreningen og 
eventuelt får en henvendelse fra 
Kreftforeningen.  
-Gynkreftavdelingen ved 
Haukeland bør ta direkte kontakt 
med oss.  
 
Spesialistgodkjenning: 
-Tanja skal ha møte med NSF. 
Kanskje bør også 
utdanningskontaktene våre delta i 
disse møtene. Det har vært et 
møte med ABIOK for å drøfte 
veien videre og NSF holder i 
trådene. Bør tas opp igjen på neste 
styremøte i september. 
 
Etisk refleksjon, etikk og ledelse: 
-Vi har fått fagutviklingsmidler. 
Dette er gitt til faggruppen for 
sykepleieledere sammen med 
kreftsykepleierne, jordmødre, AKS-
sykepleiere, 
barnesykepleieforbundet og 
migrasjonshelse- og flerkulturell 
forståelse. Det er vår faggruppe og 
sykepleielederne som drifter 
prosjektet. Målet er å øke fokus på 
praksisnær etikk -at flere får tilbud 
om systematisk etisk refleksjon.   
-Det er planlagt webinarer, 
undersøkelser, artikler for å løfte 
fokus på etikkarbeid og etisk 
refleksjon.  
-Det skal arrangeres møte med 
fylkesledere for å spre budskap.  
-Det har også vært arrangert 
møter med lokal- og hovedstyrene 



for at alle skal føle eierskap. Det er 
et stort ønske og behov for 
tilrettelegging av systematisk etisk 
refleksjon.  
-Det har vært et samarbeid med 
masterstudenter fra Forsvaret som 
har sammenlignet debrifing/etisk 
refleksjon. Det fremkommer at det 
er mye mer systematikk i 
forsvaret, i sykepleien er dette 
mer tilfeldig.  
-Det foreslås å skrive kort i 
Smånytt ved neste tidsskrift om 
veiledning av ansatte på avdeling 
for lunge og lindrende Ullevål.  
-Enighet om at det er viktig å 
fremsnakke veiledning og etisk 
refleksjon.  
-Jannicke bør jevnlig legge ut KS-
verktøyene og informasjon om 
veiledning på sosiale 
mediner/hjemmesiden. Modeller 
ligger også på NSFs sider.  

14 Diverse 
høringssvar/offentlige 
dokumenter 

-Det foreslås å lage 
oversikt/skyggeregnskap over alle 
høringer, uttalelser, og deltakelse i 
ulike arbeid og referansegrupper. 
-Noen er med å gi innspill på 
vegne av arbeidsplass, innspillene 
vi skal gi skal være løftet og ha 
overordnet fokus fra vår 
faggruppe, med medlemmer fra 
alle nivå i helsetjenesten.  
-Diskusjon om vi bruke andre til å 
få innspill/svare ut. Medlemmer, 
tidligere styremedlemmer eller 
andre. Ifølge Tanja har dette vært 
utfordrende å få til.  
-Vi bør diskutere dette videre ved 
neste styremøte i september.  

Alle 

15 EONS -Planlagt at Jannicke og Linda 
skulle dra, men mest sannsynlig 
blir det bare Jannicke som deltar.  
-Linda får mye info fra EONS og 
har nå fått en henvendelse med 
ønske om å rekruttere 2 
nyutdannede kreftsykepleiere. 
Åshild og Fredrik forsøker å 
formidle og rekruttere på 
Diakonhjemmet og OUS.  

Alle 



16 Samarbeid med 
pasientforeninger 

Verdens kreftdag: 
-Mange pasientforeninger laget 
hilsen. Ønskelig med tettere 
samarbeid, men vi må se nærmere 
på hvordan dette kan gjøres. 
 
-Tanja foreslår å invitere til digitalt 
møte med pasientforeningene og 
kanskje videre få til årlige faste 
møte.  
-Noen pasientforeninger har gitt 
tilbakemelding på at de opplever 
at kreftsykepleiere har liten 
kompetanse på noen diagnoser.  
-Diskusjon rundt om 
pasientforeningene bør 
presenteres i tidsskriftet eller for 
eksempel presentasjon av  en 
forening pr måned på facebook-
siden. 
-Det foreslås å koble på aktuell 
pasientforening når diagnoser 
omtales i tidsskriftet. 
-Det foreslås om man kan bruke 
sosiale medier for å få oversikt 
over de ulike foreningene. 
-Carsinor har tatt kontakt i 
forbindelse med fagdag de skal 
arrangere fredag 25.april 2025. 
Ved Scandic Lillestrøm. Fagdagen 
handler om NET-kreft. Fredrik og 
Linda ønsker å delta.  

Alle 
 
 
 
 
 
 
 
Linda 

17 Arendalsuka -Lokallaget i Agder stiller på stand. 
De planlegger å lage Quiz med 
spørsmål om kreft og 
kreftsykepleie. Ønsker innspill. 
Faggruppen sponser gevinster. Det 
blir også stand ved NSF.  
-Vi har utarbeidet en del forslag til 
spørsmål i plenum som Fredrik 
oversender Jannicke. 

Alle 

18 Praktisk informasjon om 
reiseregning, honorar og 
reisebestilling 
 

Gjennomgang i plenum v/Åshild.  
 

Åshild/Alle 

19 Konferanser 2024 Noe diskusjon i plenum rundt 
Landskonferansen i palliasjon 
2024. Saken bør diskuteres videre 
ved neste styremøte i september.  

Alle 



20 Fagutvikling og 
aktivitetsmidler 
 

-Aktivtetsmidler gikk til lokallaget i 
Oslo i anledning etablering av nytt 
lokallag.  
-Fagutviklingsmidler fikk til Oddfrid 
Nesse, kreftkoordinator i bydel 
Frogner Oslo, for prosjektet 
«Helseveiledning til innbyggere 
som har eller har hatt kreft».   

Alle 

21 Eventuelt -Tanja har sett på strategi for NSF 
og skal delta på workshop 14.juni. 
 
-Neste styremøter planlegges: 
Digitalt 23. og 24.september og 
fysisk 25. og 26. nov, enten i 
Ålesund eller Oslo.  
 
-Argumentasjonsbrev til 
Kreftforeningen ifht at de bør ha 
fokus på å ansette rådgivere med 
kreftsykepleierkompetanse. Kladd 
skrives i plenum. 
 
-Tanja er blitt invitert til 
kurs/debattskole om å øve seg på 
muntlig og skriftlig debattering. 
Agenda rådgivning. 3 samlinger i 
høst. Fokus på argumentasjon, 
snakke med media, selvforsvar. 
Tanja skal delta. Om noen av oss 
andre ønsker å delta, gi beskjed 
snarest til Tanja.  
 
-Det skal gjennomføres et 
forskningsprosjekt om pårørende, 
Famcan. Tanja har fått forespørsel 
om deltakelse som 
kreftkoordinator. Men deltar også 
som faggruppeleder. Innsamling av 
data foregår gjennom workshop.   

Tanja/Alle 

 

 
 


